
 

 

 

 

Inowrocław, 26 listopada 2019 r. 

WGK-II.0003.50.2019 

 

 

                                 Pan 

                                 Marcin Wroński    

     Radny Rady      

     Miejskiej Inowrocławia  

 

 

 

W odpowiedzi na interpelację z 14 listopada 2019 r. w sprawie szkód rolniczych 

wyrządzanych przez populację dzików na polach w Tupadłach i okolicznych wsiach informuję, 

iż Straż Miejska Inowrocławia nie odnotowała zgłoszeń dotyczących obecności dzików na 

terenie Miasta. 

Wobec powyższego Pana wniosek należy uznać jako bezzasadny. 

Ponadto w Inowrocławiu nie otrzymaliśmy zgłoszeń związanych z niszczeniem upraw 

rolnych przez dzikie zwierzęta. Nie wykluczamy jednocześnie, że taki problem dotyczy 

terenów gmin ościennych. 

 

 

 

        z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

Ewa Witkowska 

             

 

 

 

 

 
 

Otrzymują: 

1.   Adresat; 

2.   1 egz. aa.; 

3.   Biuro Rady Miejskiej; 

4.   Wydział Organizacyjny i Informatyki. 

 


